
Årsberättelse 2016 för föreningen MALENBO 
(tidigare Malens Villaägareförening)

Styrelsen har under verksamhetsåret haft fem protokollförda 
styrelsemöten samt ett möte med kommunen och möte och 
informationsutbyte med Bjärekraft i fiberfrågan.

Vi firade föreningens trettioårsjubileum på årsmötet den 8 juli 2015 på 
Veranda Café och Bistro vid Malenbadet. Ett välbesökt möte, över 100 
deltagande.

Årsavgiften har under verksamhetsåret varit 150 kr.

Antalet medlemmar uppgår till 156, tidigare år 196.

Aktuella frågor som vi drivit under verksamhetsåret:

• Utbyggnad av fiberanslutning inom Malenområdet, sammarbete sker 
med Bjärekraft.

• Bättre information från kommunen om vad som händer inom Malen.

• Skötselplaner för grönytor & strandängarna etc.

• Skötsel av lekplatser, GC-vägar

• Strandmiljön, sandflykt, bryggor, grillplatser och des skötsel.

• Trafiken/kommunikation i och omkring Malen och Köpmansgatan.

• Uppföljningen efter stormskador och uppröjning av Malenskogen

Ekonomi
Föreningen har en god ekonomi. Årets tillgångar är ca. 120 000:-

Övrigt

Vi har också deltagit i diskussioner om trafik och kommunikation i 
Båstad med focus på Köpmansgatan och problematiken kring 
sommarmånaderna.

Fiberanslutningarna har byggts ut under året och Bjärekrafts ambition är
att alla ska erbjudas en anslutning på Malen under detta år.

Vi har också drivit frågor som Bastuflotte och Boulebana på Malen.


